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 Protokół  
z XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo 

odbytej w dniu 31 maja 2016r. w godz. od 9.00 do 12.05  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Wójt – proszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
przyjęciem do porządku obrad sesji projektu uchwały w wyboru metody ustalania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty. 
 
Radni 15 głosami „za” wprowadzili projekt uchwały do porządku obrad sesji 
 
Nikt nie zgłosił  więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli porządek sesji który brzmi następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Ocena zasobów pomocy społecznej.  
7. Podjęcie uchwał w sprawach:   
a) zatwierdzenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Liniewo na lata 

2016 – 2018, 
b)  przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, 
c) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi,  

d) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, 
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e) ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w 
zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach 
pasażerskich, 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
h) zmian w budżecie gminy, 
i) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf. 
8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Radni 15 głosami „za” głosami przyjęli protokół z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Liniewo z dnia 15 kwietnia 2016r. 
 
Ad. 4  
Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 
(sprawozdanie w załączniku do protokołu). 
 
Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Benedykt Knitter – chciałbym Panu Wójtowi przypomnieć o siatce ogrodzeniowej, aby 
zabezpieczyć boisko w Sobączu, potrzeba 50m siatki i serdecznie zapraszamy na Dzień 
Dziecka w niedzielę o 14. 
  
Ludwik Szparkowski – proszę o zorganizowanie spotkania z zarządcą drogi oraz 
właścicielami sklepów, brak koperty i chaos cały zakręt do sklepu Pana 
Kropidłowskiego jest terenem gminnym trzeba wyjść z inicjatywą spotkania, ponieważ 
jest niebezpiecznie, co jakiś czas jest wypadek. Chciałbym również zapytać ile dni 
wolnych pozostało Panu Wójtowi, ponieważ po ostatnich publikacjach w prasie ludzie 
pytają, co u nas. Na poprzedniej sesji wniosłem o zaproszenie firmy 3E Liniewo jak 
sprawa wygląda. Sprawa drogi w Wysinie czytałem protokół z posiedzenia komisji 
wniosek był o przejęcie drogi konflikt narasta. 
 
Jerzy Bałachowski – na konwencie przewodniczących była mowa o pomocy straży na 
festiwalu w Orlu straż ma zapewnić ochronę, podpisaliśmy umowę na 120 tyś zł z PGNiG 
na samochód za 200 tyś zł można coś kupić, bo za 120tyś będzie ciężko ludzie się 
zabawią głosy są podzielone. 
 
Czesław Freitag – potrzebny jest remont mostu w Iłownicy coraz bardziej się zapada a 
niedługo zaczną się prace polowe. 
 
Wojciech Prądziński – zgadzam się z Panem Bałachowskim teraz już nie kupimy 
dobrego samochodu na początku roku była taka możliwość teraz już nie ma 
samochodów, bo kupić samochód z 1999 roku to już jest dziadek czy nie lepiej było by 
dołożyć i kupić coś porządnego. 



SESJA XVI 31 maja 2016r. 

   

Strona 3 z 9 
   

Ludwik Szparkowski – w sprawie festynu to trzeba wybrać i wyznaczyć priorytety, 
jeśli nas stać to proszę bardzo, ale ważniejsze jest bezpieczeństwo mieszkańców.  
 
Benedykt Knitter – musimy wyjść do ludzi są różne priorytety. 
 
Wojciech Prądziński – nie chodzi, aby pieniądze z festynu dołożyć do samochodu. 
 
Jerzy Bałachowski – nie jestem przeciwny festynowi, ale trzeba dołożyć zaprosić 
tańszy zespół a nie taki drogi. 
 
Ad. 6  
Ocena zasobów pomocy społecznej.  
(w załączniku do protokołu) 
 
Ad. 7  
Podjęcie uchwał w sprawach:   
 
a) zatwierdzenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Liniewo na lata 

2016 – 2018, 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
 
b) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, 
 
Wojciech Prądziński – na komisji rozmawialiśmy o odbiorze śmieci § 14 pkt 2 z 
zabudowań ustawianie pojemników na wybudowaniach niekiedy są długie odcinki 
nawet po 500m, aby kosze postawić przy drodze głównej a drogi niekiedy są prywatne. 
 
Krystian Breski – stajemy przed wyzwaniem, wyszliśmy ze Związku od 1 stycznia 2017 
roku sami będziemy zajmowali się gospodarką odpadami podjęcie regulaminu 
gospodarki odpadami jest niezbędne uzyskaliśmy pozytywną opinię Sanepidu uchwała 
powinna być podjęta następne uchwały będą na kolejnych sesjach, mamy również 
pozwolenie na budowę PSZOK ustawa mówi, że musi być taki punkt, więc musi on 
powstać. Sposobu segregacji regulamin nie reguluje jak będziemy segregować tak 
będziemy płacić, zostaną przygotowane broszury informacyjne. Przedsiębiorcy nie chcą 
wchodzić na prywatne posesje, dlatego kosze muszą być wystawione, przez las zimą też 
śmieciarka nie przejedzie. 
 
Benedykt Knitter – jeśli ktoś ma swoje pojemniki na posesji a obok stawia się punkt 
zbiorczy ludzie przychodzą z pretensją. 
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Krystian Breski – taka jest nasza wada narodowa wszystko dobrze, ale u sąsiada 
dopóki Związek Gmin Wierzyca obsługuje nas nie chcemy ingerować sytuacja jest taka, 
że 10 osób ma złożoną deklarację a kosz zapełniony jest po 1 dniu. Zawsze dla kogoś 
będzie to uciążliwe. 
 
Benedykt Knitter – to ich śmieci, czemu nie na ich działkach. 
 
Sławomir Zabrocki – jestem w takiej sytuacji, o której mówi radny Prądziński 
mieszkam 200m od drogi gminnej i muszę powiedzieć, że nie ma problemu z odbiorem 
śmieci. 
 
Ludwik Szparkowski – kolory pojemników czy te, które są uwzględnione w 
regulaminie czy uwzględniają kolory z nowego regulaminu, który przygotowuje sejm, 
ponieważ mieszkańcy pytają, bo zamiast worków sami chcieliby zakupić pojemniki. 
 
Krystian Breski – wydaje się, że tak jak będzie do końca nie wiem korespondujemy z 
WFOŚ będziemy czekać z pojemnikami do ostatniego momentu przed zakupem 
będziemy korygować zgodnie z obowiązującym regulaminem, większy problem będzie 
jak ktoś w trakcie zmieni kolor. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Grzegorz Michnowski – w § 3 ust. 1 pkt.10 rozmawialiśmy na komisji miało być 
wykreślone „w sezonie zimowym, a w pozostałym okresie do PSZOK lub do pojemnika z 
odpadami zmieszanymi” kolejna sprawa w dziale IV w zdaniu jest jeden raz, jeden miało 
być wykreślone. 
 
Wiesław Szarmach Przewodniczący Rady Gminy – panie Przewodniczący był czas na 
pytania i odpowiedzi uchwała została odczytana teraz przechodzimy już do głosowania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę.  
 
c) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi,  

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
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podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
d) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
e) ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w 

zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach 
pasażerskich, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
 
f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Ludwik Szparkowski – sprzedaż nieruchomości w Liniewie czy komisja wizytowała to 
miejsce Wójt i Radni chcieli budować mieszkania socjalne a jak zdarza się mieszkanie, co 
prawda zdewastowane, które wymaga remontu można to zrobić własnymi siłami z takie 
mieszkanie ile można wziąć 3-5 tyś. nie potrzeba budować mieszkań tylko dbać o to, co 
jest apeluję do Radnych o niewyrażenie zgody na sprzedaż tego mieszkania. 
 
Wójt – musimy to sprzedać nie było nas stać na budowę mieszkań socjalnych w tym 
przypadku zapraszam do obejrzenia mieszkania jak ono wygląda nie opłaca się remont 
od podłogi po sam dach koszt ok 150 tyś., musimy dopłacić do powiatowego planu 
transportu uważam, że wniosek jest niezasadny i proszę o podjęcie uchwały. 
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Ludwik Szparkowski – padła kwota 150tyś. mnie bardziej przekonałby ramowy 
kosztorys. 
 
Sekretarz – można podawać różne kwoty jest tam wspólnota mieszkaniowa trzy 
mieszkania są wykupione a jedno nie gmina jest, jako członek spółdzielni będziemy 
ponosili koszty, mieszkanie będzie wyremontowane meldunek musi być na czas 
nieokreślony i mieszkanie będzie stracone osoba ta nabędzie prawa do ulgi i kupi to 
mieszkanie mamy program mieszkań, nie wiem czy właściciele pozostałych mieszkań 
chcieliby mieszkać przy lokalu socjalnym.  
 
Wiesław Szarmach Przewodniczący Rady Gminy – czy znany jest koszt uprzątnięcia 
tego bałaganu. 
 
Piotr Piwowarczyk – uprzątnięcie będzie kosztowało w granicach 4-6tyś. 
 
Jerzy Bałachowski – ja był bym za sprzedażą, ale Ludwik też ma po części rację. 
  
Ludwik Szparkowski – jakiej kwoty za sprzedaż się Pan  spodziewa. 
  
Wójt – w zależności od operatu szacunkowego na razie nie wiemy, ale wiemy, jakie są 
koszty remontu. 
 
Sławomir Zabrocki – Pan Ludwik ma po części rację, ale mieszkanie socjalne obok 
mieszkań prywatnych nie wiem czy to był by dobry pomysł. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 10 głosami „za” przy 2 „przeciw” i 3 wstrzymujących przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Jerzy Bałachowski – po co robić przetarg bez odsprzedać sąsiadowi. 
 
Wójt – jesteśmy samorządem musi być przetarg nie może być dowolności ten tryb jest 
najbardziej bezpieczny. 
 
Wojciech Prądziński – jak duża jest działka. 
 
Piotr Piwowarczyk -  granica jest równa z przepompownią w planie miejscowym była 
planowana tam remiza. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
(Radny Adam Sosnowski nieobecny podczas głosowania) 
 

Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
h) zmian w budżecie gminy.  

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
 
i) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Ludwik Szparkowski – wszystko dobrze ale jak gmina wybrnie jak będziemy płacić 
za wydobycie, ponieważ ma wejść opłata podwyżki będą sięgały od 0,80gr do 2zł do 
ceny wody. 
 
Wójt – nie mamy wpływu na ustawy, jakie będą podejmowane nie będzie to nasza 
decyzja i nie będziemy mieli wyboru. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
 
 Ad. 8 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt –  ogrodzenie boiska Sobącz – są dwa warianty szybko kupić materiał i albo 
zrobicie to sami albo wykonamy to my, ale nie wiadomo czy w tym roku deklaracja jest, 
ale musicie uzgodnić z mieszkańcami czy pomogą, 
- Open Liniewo Festiwal – chodziło o pomoc w ustawieniu i pracach organizacyjnych 
wiadomo, że będziemy rozmawiać z policją i ochroną,  
- PGNiG – rozmowy były ciężkie nie chcieli nam dać pieniędzy jest to duża inwestycja i 
zbijają koszty jak mogą chcieliśmy pozyskać środki na drogę, ale nie mogli nam dać tyko 
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na kulturę i ochronę ppoż. udało się wynegocjować 100tyś. po negocjacjach 120tyś na 
waszą prośbę w Liniewie samochód kupiony był za 98tyś czy on jest zły. 
 
Wojciech Prądziński – Panie Wójcie, ale było to 3 lata temu vat wtedy był 8% a teraz 
jest 23%. 
 
Wójt – umowa została podpisana i nie można jej zmienić w przyszłym roku możemy 
pomyśleć o doposażeniu 10-15tyś. 
- Open Liniewo Festiwal – Gmina to też kultura i tradycja trzeba wzmacniać i 
inwestować na imprezy kulturalne wydamy mniej pieniędzy umowa jest na 2-3 lata jest 
odciążony budżet. 
 
Skarbnik – środki z PGNiG jest ro umowa darowizny 120tyś na kulturę 30tyś w 2016, 
30tyś w 2017 i 60tyś w 2018są to środki wywalczone, oferowali nam 300 tyś w formie 
sponsoringu, ale my nie możemy przyjąć darowizny, dlatego umowy są ze wskazaniem 
na kulturę, ponieważ oni mogą te pieniądze przyjąć i na OSP. 
 
Wójt – remont mostu – był objazd dróg komisja była zastanowimy się jak można go pod 
remontować wale w odpowiednim czasie, 
- parking przy sklepach – na kompetencje nasze jak najbardziej uważam, że jest to 
niebezpieczne, przyjmuję to do wiadomości, ale to zarządca drogi musi się ty zająć 
oczywiście przekażemy wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych, 
- 3E Liniewo – zapomnieliśmy było dużo spraw, zebrania wiejskie. 
 
Sekretarz – dni wolne – obowiązek w stosunku do Wójta u nas wykonuje Sekretarz i 
zapewniam Pana gdybyśmy dzisiaj mieli kontrolę w Państwowej Inspekcji Pracy to nie 
było by problemu Wójtowi za 2015 rok pozostał 1 dzień do wykorzystania a czas ma do 
30 września. 
 
Piotr Piwowarczyk – droga Wysin głównym problemem tej drogi był brak 
przejezdności, odcinek drogi został przywrócony była możliwość przejęcia, ale pewien 
odcinek drogi jest prywatny i właściciel nie wyraża zgody na przejęcie. 
 
Wiesław Szarmach Przewodniczący Rady Gminy – Panie Wójcie strażacy nie mają 
pretensji dziękujemy, ale za taką kwotę w tej chwili nie da się kupić samochodu nie 
kupuje się auta na jakiś czas podam przykład Kłobuczyno kupiło samochód za 100tyś i 
nie minęło długo skrzynia biegów nie działa nowa auto kosztuje 700tyś czy można za te 
pieniądze coś porządnego kupić. Wójt dał bardzo dużo dziękujemy podpisaliśmy 
umowę, ale co dalej do końca roku mamy czas.  
 
Ad. 9 
Wolne głosy i wnioski 
 
Adam Sosnowski – w Stefanowie też brakuje ogrodzenia czy też są takie dwie opcje jak 
mielibyśmy materiał to zrobilibyśmy to sami, jest biuro rady jak wspomniał Wójt może 
lepiej napisać pewne pisma na ręce Pana Wójta i właśnie w tej sprawie proszę o 
mediacje Pan Wójt na pewno wie, o co chodzi. 
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Wójt – ogrodzenie Stefanowo – materiał po naszej stronie robocizną zajmiecie się sami, 
ale to w przyszłym roku w tym nie możemy dołożyć, jeśli chodzi o straż to jest 
stowarzyszeniem i nie możemy dołożyć nie ma takiej możliwości. 
 
Zbigniew Jurczak – przy drodze na Liniewskie Góry jest jeszcze barszcz do zwalczenia. 
 
Krystian Breski – w tym roku pierwsza taka akcja pojawił się również nowy środek 
tańszy efekty już widać będziemy realizować w miarę sił. 
 
Bartosz Kotas – chciałbym ustosunkować się do wypowiedzi Pana Szparkowskiego z 
poprzedniej sesji, że obiecywałem w każdej szkole gabinet stomatologiczny i czy 
wpłynęły pieniądze na radiowizjograf. Odesłał mnie Pan do protokołu ma go i nie wiem 
skąd tak bardzo dużo złej woli pomoc w zakupie radiowizjografu zobowiązałem się do 
utworzenia gabinetu. Sam nie wiem skąd tyle złości pierwsza sprawa jest dość trudna, 
ponieważ rządzący wycofali się z finansowania gabinetów szkolnych, ale na chwilę 
obecną nie ma takiego pomieszczenia w szkole. Druga sprawa to pomoc w zakupie 
radiowizjografu każdy wie ż e ta kwota uniemożliwia zakup proszę jeszcze raz o 
rozważenie możliwości dofinansowania nie koniecznie całej kwoty 20tyś, ale kwota 
zbliżona, jeśli sam kupiłbym taki sprzęt to musiałbym pobierać opłatę, czego nie chcę 
robić w zamian zobowiązuje się do zakupu środków eksploatacyjnych, aby było to 
bezpłatnie dla naszych mieszkańców. 
 
Ludwik Szparkowski – muszę przeprosić Pana Bartosza, ale utkwiło mi w głowie, aby 
gabinet powstał w szkole. 
 
Bartosz Kotas – jak to dobrze wszystko sobie wyjaśnić na chwilę obecną nie ma 
możliwości otwarcia gabinetu w szkole NFZ nie ma środków na to, ale radiowizjograf 
ułatwiłby nam życie.   
 
Ludwik Szparkowski – odniosłem wrażenie, że problem jest z otwarciem gabinetu. 
 
Brunon Kupper – zgłaszałem już dawno, ale efektu nie ma nad kominem w świetlicy są 
zacieki trzeba to naprawić i dwa gniazdka są do wymiany. 
  
Wójt – Panie sołtysie z całym szacunkiem, ale gniazdka to moglibyście sami wymienić 
odnośnie zacieków przy kominie przyjmuję do wiadomości. 
    
Ad. 10 
Zakończenie sesji 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.05 
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